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Felhívás
A helyi civil szervezeteknek lehetőségük van szervezetük részéről egy-egy tagot 

delegálni Szarvas Város Önkormányzata Képviselő-testülete Bizottságaiba.
Ezek a tagok a Bizottságok munkájában tanácskozási joggal vehetnek részt, szava-

zati joggal nem rendelkeznek.
A tagok megbízására vonatkozó javaslataikat írásban, a Polgármesteri Hivatal Tit-

kárságán jelenthetik be.
A bejelentés tartalmazza:
– a delegált nevét, címét, egyéb elérhetőségeit (telefonszám, email-cím),
– melyik civil szervezet delegálja a tagot,
– melyik Bizottságba delegálják.
Bizottságok:
– Gazdasági és Pénzügyi Bizottság,
– Oktatási és Közművelődési Bizottság,
– Ügyrendi, Közbeszerzési, Turisztikai és Környezetvédelmi Bizottság,
– Ifjúsági és Sportbizottság,
– Szociális, Család- és Idősügyi Bizottság.

Babák Mihály, polgármester

Közmeghallgatás
Kötelező közmeghallgatást hirdetett ok-

tóber 19-re a Nemzeti Közlekedési Ható-
ság Dél-alföldi Regionális Igazgatósága a 
szarvasi városközpont-rehabilitációs ter-
vek jogerős építési engedélyének megszer-
zéséhez vezető út soron következő állomá-
saként. Október 19-én, a hatóság képvise-
letében Paulik Mihály és Karsai Mihály je-
lentek meg, továbbá jelen voltak a hivatal, 

a Komép, a rendőrkapitányság kéviselői 
és a kistérség útügyi referense is. Igazi la-
kossági érdeklődő nem akadt, de ezen nem 
csodálkozott senki, hiszen nemrég testületi 
ülésen mutatták be a terveket és megtekint-
heti azt bárki a hivatal előterében is. Amint 
Paulik Mihály elmondta, a hatóság átvizs-
gálta a terveket, a mellékleteket, s megál-
lapította, hogy a Körös-Volán nyilatkoza-
ta még hiányzik, az sürgősen beszerzen-
dő. A szakhatóságok közül még a Kultu-

rális Örökségvédelmi Hivatal nyilatkozata 
hiényzik. A Fő térre, az Ótemplom környé-
kére és a Kossuth utca Béke és Deák úti 
szakaszára tervezett felújításokról Paulik 
Mihály elmondta, hogy a jelenlegi burko-
latok eltűnnek, s korszerű burkolatokkal, 
modern településkép alakul ki a megvaló-
sítás esetén. Forgalomszervezési változá-
sok várhatók, melyek nyilvánvalóan okoz-
nak majd problémákat, de nincs a tervek-
ben áthidalhatatlan, megoldhatatlan komp-
likáció. Az Ótemplom környékén szokat-
lan lesz majd, hogy az egy szintben lévő 
térborkolaton a gépjármű forgalom egyirá-
nyú lesz a Vajda Péter utcán a Szabadság 
úttól a Vasút utcáig. Itt a kerékpáros közle-
kedés szabályos kialakítása vet fel problé-
mákat, a jelenlegi tervezett állapotot majd 
felül kell viszgálni bizonyos idő elteltével, 
a tapasztalatokra fi gyelve. Hasonló kisebb 
problémának mondható, hogy a Kossuth 
utca Béke és Vajda utcák közti szakaszá-
nak egyirányúsítását miként szokja majd 
meg a közlekedő lakosság. Ezzel együtt is 
a tervek jóváhagyhatóságáról nyilatkozott 
Paulik Mihály, újólag felhívva a fi gyelmet 
a beszerzendő nyilatkozatokról. Tóth Sán-
dortól, a beruházás projektmenedzseré-
től megtudtuk, hogy az első fordulón már 
túljutott városrehabilitációs tervek máso-
dik fordulóba kerülésének egyik feltétele a 
jogerős építési engedély beszerzése, ezért 
kellett a közmeghallgatást megtartani.

…az új képviselő-testület, október 18-
án, hétfőn délután, a Polgármesteri Hivatal 
dísztermében. A korelnök, Fabó István kö-
szöntőjét követően a választások eredmé-
nyéről a Helyi Választási Bizottság elnök-
helyettese, Benedek Erika adott tájékozta-
tást, ami után a képviselők – Barna Antal, 
Fabó István, Hévizi Róbert, Molnár Imre, 
Nemcsényi Zsolt és dr. Olasz Imre – letet-
ték esküjüket és átvehették megbízólevele-
iket. Az ülést levezető korelnök ezután be-
számolt arról, hogy a település jegyzője be-
tegállományba került, így az alakuló ülésre 
gondoskodni kellett jegyzőről, amit a Me-
gyei Közigazgatási Hivatal Segítségével, 
a Békés-Tarhosi Körjegyzőségen dolgozó 
– egyébként szentandrási illetőségű – dr. 
Olasz Imréné dr.-ral kötött megállapodás-
sal tettek meg. Miután a képviselők ezt az 
előterjesztést elfogadták a helyettes jegyző 
esküt tett. Az alakuló ülés a megválasztott 
polgármester, Sinka Imre esküjével, meg-
bízólevelének átadásával és programjának 
ismertetésével folytatódott. A polgármes-
ter programjának középpontjába az össze-
fogás szükségességét, a jövő építését, a fi -
atalok elvándorlásának megakadályozá-
sát helyezte. Hangsúlyozta, hogy nem egy 
ciklusra, hanem 8-10 évre szeretne terve-
ket készítenii, abban a reményben, hogy 
bárki lesz is a nagyközség polgármestere, 
bárkik lesznek a testület tagjai, folytatni 
tudják a hosszútávú elképzelések megva-
lósítását. Említette még programismerteté-
sében a vállalkozók kiemelkedő szerepét, 
a furugyiakkal való kapcsolat szorosabb-
ra fűzését, a helyi adók kérdésében a kon-

szenzus megteremtését, a Holt-Körös víz-
minőségének javítását, a gyermekorvosi 
ellátás mielőbbi megoldását. A programis-
mertetés után a képviselők megállípították 
a polgrámester illetményét: a köztisztvise-
lői illetményalap 11,5.szörösét, havi bruttó 
444.500 forintot állapítottak meg, ami kie-
gészül a nyelvpótlékkal, havi 11.595 forint-
tal és az alapilletmény 25%-ában megha-
tározott költségátalánnyal, 114.000 forint-
tal. Az alpolgármester személyére a pol-
gármester tett ezután javaslatot: dr. Olasz 
Imrét jelölte a tisztségre. Az alakuló ülés 
ezen pontjánál Hévizi Róbert szólalt fel 
és elmondta, hogy az új polgármester egy 
szokásjogot sért meg jelölésével, ugyanis 
eddig mindig azt a képviselőt jelölte az ak-

Szentandráson is megalakult…
tuális polgármester alpolgármesteréül, aki 
a választáson a legtöbb szavazatot kapta. 
A szokásjog felrúgása egyébként – mond-
ta Hévizi Róbert – már a választási kam-
pányban megkezdődött, amikor lejáratás-
ra alkalmas irományokat, gúnyverseket 
terjesztettek olyan emberekről, akik sokat 
tettek Békéssszentandrásért. Ezen indok-
lással jelentette ki Hévizi Róbert, hogy dr. 
Olasz Imre alpolgármesterségét nem tudja 
támogatni. A testület viszont titkos szava-
zással, 5 igennel, 2 nem ellenében megvá-
lasztotta dr. Olasz Imrét alpolgármester-
nek. Megállapították illetményét is, havi 
bruttó 193.250 forintban. Ezt követően a 
bizottságok is megalakultak, s megállapí-
tották a képviselők illetményét is. A képvi-
selői tiszteletdíj 69.570 forint lett, a bizott-
sági tagok ennek még 45%-át, a bizottsági 
elnökök pedig 90%-át kapják.


